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SLOVO STAROSTY

Číslo 1/2013, ROČNÍK III.

AKTUÁLNĚ Z OBCE

Milí spoluobčané, 
dovolte mi, abych Vám všem nejprve popřál pevné zdraví a mnoho úspěchů v osobním i profesním životě 

během celého roku 2013.
A nyní krátká rekapitulace toho, co se stihlo udělat ještě na sklonku roku 2012 a přehled prací, které chystáme 

zrealizovat během roku letošního.  
V posledním čísle Obecních novin jste byli například informováni o tom, že jednáme o výstavbě hřiště na 

vybíjenou na školní zahradě a o přípravě prací spojených s akcí „Vodovod Jehlice“. U obou zmíněných akcí se 
již podařilo zahájit vlastní práce. Na školní zahradě byl firmou Josef Munzar – Ekostav z Hradce Králové, (která 
byla zastupitelstvem vybrána jako zhotovitel díla za nabídkovou cenu 117 377 Kč včetně DPH), vyrovnán terén 
a bylo provedeno zaměření plochy hřiště. Další práce byly z důvodu nepříznivého počasí přerušeny a budou 
navazovat na jaře. 

U akce „Vodovod Jehlice“ se nám podařilo získat dotaci 250 000 Kč od Královéhradeckého kraje na vypraco-
vání projektové dokumentace. Bylo zahájeno vlastní projektování, jehož součástí je výběr nejvhodnější trasy 
pro vedení vodovodního potrubí včetně přípojek. Pokud vše půjde podle plánu, měl by být projekt potřebný 
ke stavebnímu povolení hotov do konce letošního roku. Realizaci vlastního vodovodu plánujeme stihnout do 
konce roku 2014. Budeme doufat!

Dále bychom rádi zahájili 1. etapu stavebních úprav v objektu č.p.16 na 
Dolním Přímě (bývalý archiv okresní knihovny naproti prodejně Hruška). 
1. etapa prací spočívá v dokončení vodovodní přípojky a vybudování 
odpadů včetně WC.

Jistě také neuniklo Vaší pozornosti, že již byla odstraněna přístavba bý-
valé prádelny u obecní knihovny na Probluzi. Na jaře bude na uvolněném 
místě po nezbytných terénních úpravách zhotoveno zastřešení kontej-
nerů na tříděný odpad. 

O dalších událostech v obci a plánovaných či již zrealizovaných pracích 
se dozvíte v jednotlivých článcích novin.

      Spokojené žití v naší obci Vám přeje 
Petr Švasta, starosta obce

Změna při vybírání poplatků  
za svoz komunálního odpadu

V letošním roce došlo ke změně při vybírání poplatků za 
svoz komunálního odpadu. Firmě Hradecké služby, která 
pro nás likvidaci odpadů zajišťuje, již nevyhovoval systém 
vybírání poplatků přes obecní úřad, a proto si zajišťuje 
výběr poplatků sama. V těchto dnech již měla být do každé 
rodiny doručena složenka, svozový kalendář a známka. Slo-
ženku je možné uhradit přes účet nebo na poště.

Známka musí být na popelnici nalepena nejpozději 
do konce března. 

Probíhají práce na rozšíření  
veřejného osvětlení v obci

V současné chvíli probíhá příprava na rozšíření veřejného 
osvětlení v obci Dolní Přím – konkrétně v úseku od odboč-
ky do Sluneční ulice až po benzínovou pumpu. O realizaci 
této zakázky se postará firma ERMO za nabídkovou cenu 
4 740 Kč za jedno svítidlo. Celkem bude přidáno 8 světel. Na 
první pololetí roku 2013 je v plánu také zlepšení osvětlení 
cesty ke škole na Probluzi. Kvůli složitějšímu technickému 
provedení se tato zakázka bude řešit samostatným výběro-
vým řízením.  
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Zloději na Přímě řádí stále častěji
V posledních měsících se naše obec stala cílem zlodějů 

hned v několika případech.
Přišli jsme o těžká kovová vrata, která byla určená ke skladu 

obecní techniky (u budovy bývalého archivu knihovny na-
proti prodejně Hruška), ztratilo se několik poklopů ke kaná-
lům a v neposlední řadě byly odcizeny ozdobné pískovcové 
koule, které zdobily schodiště v parku na Probluzi. 

Prosíme všechny občany, aby pozorně sledovali, co se ve 
vsi děje, zapisovali si čísla aut postávajících v okolí našich 
obcí a při jakémkoliv podezření podali zprávu na obecní 
úřad případně rovnou zavolali na policii do Nechanic. 

Po silvestrovských oslavách  
zbyla po kontejneru jenom kolečka

Nepříjemné překvapení čekalo ráno na Nový rok na ob-
čany Probluze u stanoviště na tříděný odpad. Kontejner na 
plasty lehl během silvestrovských oslav popelem a na spále-
ném místě po něm zbyla pouze ohořelá kolečka. Nikdo ne-
viděl, jak k požáru došlo, můžeme se tedy pouze domnívat, 
zda byl obsah kontejneru zapálen omylem při odpalování 
rachejtlí nebo jestli se jednalo o úmyslný čin s cílem poško-
dit majetek obce. 

Na Probluz je již objednána nová nádoba na tříděný od-
pad, která obec bude stát cca 8 000 Kč.  

V Obecním hostinci na Dolním Přímu  
je umístěn nový stůl na stolní tenis 

Na základě žádosti místních sportovců zakoupila obec 
nový stůl na stolní tenis. Stůl je umístěn v Obecním hostinci 
na Dolním Přímu a ping-pong je možné si zahrát pravidelně 
každou středu a neděli.

První společné rozsvěcení vánočního stromu 
provázely drobné technické potíže

První adventní neděli jsme se poprvé sešli ke společnému 
slavnostnímu rozsvěcení obecního vánočního stromu. Velmi 
mile nás překvapila hojná účast přihlížejících spoluobčanů, 
kterých přišlo přibližně 130. Sváteční akce byla zahájena 
u dolnopřímského zámku, kde si děti napsaly přání pro Je-
žíška. Přáníčka potom společně odeslaly balónkovou poštou 
přímo Ježíškovi na stůl. Přestože byly připravené dvě bomby 
s heliem, ze kterých se mělo podle dodavatele i přiloženého 
návodu pohodlně 
nafouknout 80 ba-
lónků, stačil plyn 
pouze na 57 balón-
ků. Díky vstřícnosti 
dětí se však nepří-
jemná situace rych-
le vyřešila a několik 
dětí poslalo své přá-
níčko společně na 
jednom balónku. 

Mizející balónky všichni dlouho sledovali a teprve, když nám 
všechna přáníčka zmizela z dohledu, pokračovali jsme průvo-
dem k nové obecní budově u prodejny Hruška, kde děti z MŠ 
Probluz zazpívaly několik koled. Přestože trochu zlobilo 
ozvučení, děti vystoupení statečně zvládly. Po jejich zvolání: 
„Ježíšku, rozsviť nám!“ byl osvětlen velký vánoční strom u ob-
chodu a pro všechny tak začal slavnostní adventní čas. Dospě-
lým byla akce zpříjemněna kalíškem horkého punče a čaje.  

Věříme, že se občanům společné setkání i přes drobné 
technické nedostatky líbilo a budeme se těšit, že z této akce 
uděláme novou obecní tradici.

Probíhají úpravy zeleně 
Okolí našich obcí prochází v těchto dnech velkým proře-

zem zeleně. O odstranění náletových dřevin a vykácením 
starých stromů podél cest se stará firma SÚS Královéhradec-
kého kraje, a.s. (Správa a údržba silnic), která zajišťuje i ná-
slednou likvidaci štěpkováním. 

O úpravu zeleně uvnitř našich obcí se postaráme sami. 
O konečném vzhledu obecní zeleně aktuálně jedná obecní 
zastupitelstvo. Již bylo odsouhlaseno vykácení starých 
stromů, které jsou nakloněny nad rybníkem na Dolním 
Přímě. Získané dřevo bude použité jako topivo pro Obecní 
úřad. Dále máme v plánu omladit stromořadí podél cesty 
od zastávky na Novém Přímě až k začátku obce Horní Přím, 
zajistit omlazení tújí na hřbitově a úpravu přerostlé zeleně 
v parku u rybníka na Dolním Přímě. 

Přehled dotací získaných pro obec Dolní Přím od roku 2008 - 2012
Protože se stále častěji množí dotazy ze strany občanů na výši dotací získaných pro obec, přinášíme Vám přehlednou 

tabulku s přesnými údaji od roku 2008. 

 Rok Poskytovatel dotace: Účel dotace: Výše dotace v Kč
 2008 Krajský úřad Královéhradeckého kraje Kanalizace Dolní Přím       8 000 000
 2008 Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje Oprava chodníků Dolní Přím         500 000
 2009 Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje Úroky z poskytnutého úvěru na kanalizaci         154 000
 2009 Ministerstvo vnitra ČR Czech Point          79 837
 2010 Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje Úroky z poskytnutého úvěru na kanalizaci          84 700
 2011 Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje Rekonstrukce sociálního zařízení, 
   obecní hostinec Dolní Přím         400 000
 2011 Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje Úroky z poskytnutého úvěru na kanalizaci          41 000
 2012 Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje Výměna oken, škola Probluz         333 000
 2012 Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje Úroky z poskytnutého úvěru na kanalizaci          36 000
 2012 Krajský úřad Královéhradeckého kraje Projekt na akci „Vodovod Jehlice“         250 000
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Z HISTORIE - Setkání s bývalým ředitelem probluzské školy

V letech 1955 – 1959 působil na Základní škole na Probluzi ve funkci ředitele 
Jiří Kamprle. Skupina jeho bývalých žáků připravila pro svého milovaného učitele 
překvapení v podobě srazu, který 
se uskutečnil v hostinci na Dolním 
Přímě na sklonku loňského roku. Jiří 
Kamprle si přes svůj pokročilý věk 
(91 let) připravil poutavé vyprávění, 
které svým bývalým žákům před-
nesl vestoje jako kdysi před kated-
rou. Část svého vyprávění zveršoval 
a poskytl našim novinám.

Jak Probluz a Dolní Přím žily v letech 1955 až 1959

Byly to dvě samostatné obce, ale společně žily,
samostatnou správu a dva národní výbory měly,
nikdo by nerozeznal, kde obec začala a kde končila,
při cestě do kopečku tam někde hádanka začala.

Ať to bylo tak nebo onak, nikomu to nevadilo,
jisto však bylo, že společensky se spolu žilo
občané společnou školu měli, společně sportovali,
bylo-li třeba i společně nový objekt vybudovali.

V době socializace venkova stejně napjatí byli,
protože politické akce všechny zasahovaly,
JZD se v Probluzi však zcela nepovedlo,
zatímco v Dolním Přímě se docela vžilo.

S tímto novým způsobem života, které se dotklo
obou obcí se občané chtě nechtě nakonec smířili,
protože cítili, že by odporem nic nepořídili,
všichni poznali, že by si i jednotlivci uškodili.

Zatli zuby a nových možností společně využili
a k společnému využití nové objekty budovali.

Oba národní výbory tyto záměry zcela podporovaly
a na Probluzi vznikly dvě vynikající společné akce.

Nové fotbalové hřiště bylo pro sportovce vybudováno,
ve škole vzniklo prospěšné a žáků příjemné dílo,
o kterém občané jen dlouhá léta snili, ale nebylo.
Nyní společně je konečně vybudovali - ústřední topení.

Společenský život se měnil, podmínky byly v Probluzi,
vesnický sál se zcela občany obou obcí vždy naplnil,
když do obce se odvážně vrátilo i ochotnické divadlo.
Příjemné chvíle byly na zkouškách, vše dobře dopadlo.

Učitelský sbor školy, vlastně to byli jen učitelé dva,
ředitel školy a učitelka, kteří také u všeho byli,
ředitel režíroval, osvětovou besedu zorganizoval,
učitelka knihovnu řídila a ředitel zájezdy připravoval.

Na místě, kde se obě obce nečekaně setkávaly,
v bývalé hospodě „Na Krétě“ se filmy promítaly,
za školním promítacím přístrojem se střídali
učitelka a ředitel a později se přidal i pan Burda.
Obě vesnice společensky žily, taková to byla doba.

Z PROBLUZSKÉ ŠKOLY

Opět přinášíme zprávy o činnosti 
naší školy.

Na podzim se děti v rámci školní 
družiny zapojily do soutěže ve sběru 
kaštanů pro lesní zvěř. Nasbíraly neu-
věřitelných 1020 kg!

Zimní období jsme zahájili přípra-
vou na Vánoce. Z prosincové vánoční 
dílny si děti odnesly přáníčka a zvonky, 
které jistě udělaly rodičům radost.

V předvánočním čase se děti zú-
častnily rozsvícení vánočního stromu 
v Dolním Přímu, kde zazpívaly koledy.

V obecním hostinci škola i školka 
předvedla vánoční pásmo pro seniory 
a v naší škole proběhla besídka pro 

rodiče. Všichni žáci si odnesli krásné 
dárky od OÚ Dolní Přím.

V lednu jsme navštívili představe-
ní Jaroslava Uhlíře - Hodina zpěvu – 
v Hradci Králové.

Dne 25. 1. proběhl zápis do první tří-
dy. Bylo zapsáno 11 dětí, takže v příš-
tím školním roce bude naši ZŠ navště-
vovat 35 žáků.

Zápis do MŠ se uskuteční v měsíci 
dubnu, přesný termín bude včas zve-
řejněn.

kolektiv ZŠ a MŠ 
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SPOLKOVÁ ČINNOST 
ZKO Dolní Přím-Probluz

Mikulášské „hopsání“
První prosincový den pro nás Marcela Červená, ve spolu-

práci s členy agility, uspořádala „Mikulášské hopsání“, které 
se velmi povedlo. Podmínkou účasti pro všechny závodníky 
byl veselý mikulášský kostým. Akce se zúčastnili i psovodi 
a psi, kteří se této disciplíně běžně nevěnují. Pro ně byly při-
pravené jednodušší překážky. Byla to nová, zajímavá a pří-
jemná zkušenost. 

Vánoční stromeček pro psy
Před Štědrým dnem nás čekalo společné rozloučení s ro-

kem 2012 u tradičního Vánočního stromečku. Stromek byl 
ozdoben uzeninou a pejskové byli od samého začátku natě-
šení, aby si mohli nějakou tu ozdobu utrnout. 

Sváteční výlet  
Několik členů naší organizace si zpříjemnilo období mezi 

svátky příjemným výletem. Dne 27. 12. jsme se pod vedením 
Bohunky a Vendy Lehkých vypravili do Českého ráje. Všichni 

účastníci i jejich čtyřnozí miláčkové vyrazili na výlet vlakem. 
Trasa pochodu byla 15 km dlouhá a vedla z Turnova přes 
Valdštejn až na zámek Hrubá Skála. Odtud jsme pokračovali 
do Sedmihorek, kde jsme příjemně unavení opět nasedli do 

vlaku a spokojení se vraceli domů. I když po příjezdu v Hrad-
ci pršelo, v Českém ráji nás po celou dobu provázelo sluníč-
ko a dopřálo nám krásný výhled do širokého okolí.  

Co nás letos čeká...
23. 2. Agility halové závody   

Dále připravujeme: Oficiální a Neoficiální závody v agili-
ty, Zkoušky základního výcviku, Klubovou výstavu RTW, RTW 
Cup, Mikulášské hopsání a Vánoční stromeček. Na všechny 
uvedené akce jste srdečně zváni.

Veškeré podrobnosti k plánovaným akcím naleznete na 
našich webových stránkách ZKO Probluz.

Markéta Pavlíková

SDH Dolní Přím
Nejaktivnější v našem SDH jsou nejmenší hasiči, kteří mají pravidelné tréninky i přes zimu. V sobotu 

23. 3. 2013 se zúčastní soutěže v Nechanicích. Druhou sobotu v květnu budou reprezentovat naše 
SDH na okresním kole hry Plamen v Hradci Králové. 

Obě dětská družstva, družstvo žen i mužů se 4. května zúčastní okrskové soutěže v požárním úto-
ku, která se bude konat na louce pod Dolním Přímem.

V letošním roce se družstva žen i mužů zúčastní 8. ročníku Východočeské hasičské ligy. Liga má 
pro letošní ročník naplánováno 11 závodů. O tom, jak si letos povedeme, Vás budeme průběžně 
informovat. 

Na jarní období máme připravený karneval pro děti, sběr starého papíru a železa a úklid odpadků v okolí obce. 
Před létem připravíme ve spolupráci s obcí oslavy Dne dětí. 

SDH Dolní Přím

I NZERCE
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Myslivecké sdružení BOR Probluz 
Myslivci z Mysliveckého sdružení BOR 

v Probluzi, mají za sebou další myslivec-
ký rok. Dá se říci, že to byl rok bohatý na 
události a činnost. Zvládli jsme připravit 
důstojné oslavy 60. let založení mysli-
vecké společnosti v Probluzi a myslím, že 
jsem nezklamali ani naše příznivce, kteří 
se oslav zúčastnili. Účastníkům meziná-
rodního srazu sokolníku v Opočně, jsme 
umožnili v naší honitbě lov. Tentokrát 
to byla skupina s orly. I pro myslivce to 
byl zajímavý zážitek. Jako každoročně se 
myslivci  věnovali péči o krmná a lovecká 
zařízení v honitbě a rovněž byla věnová-
na pozornost údržbě našeho areálu v 
bažantnici BOR. Po několika letech byla 
obnovena činnost brokové střelnice 
a to po její komplexní rekonstrukci. Byly 
uspořádány první závody ve střelbě 
na asfaltové terče. Prohlídku střelnice 
i s možností vyzkoušet si střelbu, měli 

i účastníci oslav založení spolku. Naši 
členové ač věkově z velké části v důcho-
dovém věku, odpracovali na společných 
brigádách v roce 2012 opět více než 
2.500 hodin. Podařilo se nám odchovat 
cca 600 bažantů, kteří byli v průběhu 
listopadu a prosince 2012 vypuštění do 
honitby. Během honů pak byla část ba-
žantů ulovena a samozřejmě, že nejsil-
nější kohouti i slepice zůstali v přírodě. 

Ve voliérách bažantnice bylo ponecháno 
chovné hejno bažantů, od kterých bu-
deme na jaře očekávat novou populaci 
bažantíků. V uplynulém roce jsme popr-
vé odzkoušeli odchov divokých kachen 
a to na řece Bystřici. Dnes se z nich stala 
atrakce pro obyvatele Popovic, kde naše 
kachny v klidu přežívají schované pod 
mostem. Přesto i z toho stavu mají mys-
livci radost. Již několik let jsme zastavili 
lov zajíce a naopak se snažíme o zvýšení 
jeho populace. Možná by někteří kritici 
naší činnosti s překvapením konstatova-
li, že se myslivcům pro těch pár honů ani 
nevyplatí ta celoroční investice spousty 
času i finančních prostředků. Dá se říci, 
že i za pomocí zemědělských podniků ze 
Všestar a Mžan se nám daří vytvořit dob-
ré podmínky pro úspěšné přezimování 
zvěře v honitbě a to jejím přikrmováním. 
Ve všech krmných zařízeních je stále 
dostatek krmiva. O tom se mohou pře-
svědčit všichni obyvatelé, kteří projíždějí 
honitbou po silnicích a obdivují stáda 
srnčí zvěře na polích. Zejména na zasně-
ženém poli je srnčí a daňčí zvěř viditelná 
již z dálky. K naší radosti se objevují i zají-
ci, takže snad bude zajíce znát i nastupu-
jící generace obyvatel. V honitbě se nám 
vyskytuje i několik hejn koroptve, která 
je již po desetiletí chráněná. V letošním 
roce máme naplánován opětovně znač-
ný rozsah práce. Rádi bychom obnovili 
ve spolupráci s obcí napajedla v lese 
Bor, která již vzhledem ke svému stavu, 
nemohou plnit účel, pro který byla zříze-
na. Znovu budeme odchovávat bažanty 
pro vypuštění do přírody a zimní hony. 
Když by se někdo zajímal a ptal, proč to 
všechno děláme. Proč trávíme soboty 
na brigádách, na mysliveckých a kyno-
logických akcích, při zajišťování krmiva 
a přikrmováním v zimním období ať je 

počasí jaké chce? Odpověď není těžká. 
Protože to máme rádi. Pomáháme pří-
rodě udržovat výskyt zvěře, vysazujeme 
stromky, spíš sedíme na posedu a pozo-
rujeme přírodu, než střílíme a to vše nás 
těší, jinak bychom to nedělali.

Ke 31. 3. 2013, uplyne 10 let od uza-
vření nájemní smlouvy mezi Honebním 
společenstvem v Probluzi, které je slo-
ženo z vlastníků honebních pozemků 
a mezi Mysliveckým sdružením BOR 
Probluz, které je po tuto dobu nájem-
cem a uživatelem honitby. Tento de-
setiletý cyklus byl stanoven zákonem 
č. 449/2001 Sb. O myslivosti, v platném 
znění. V těchto dnech bude Honeb-
ní společenstvo hodnotit, zda jsme se 
osvědčili a pečovali řádně o svěřenou 
honitbu a zda nám bude honitba prona-
jata na další desetileté období. Doufám, 
že valná většina majitelů honebních 
pozemků je s naší činností spokojena 
a bude dalšímu pronájmu příznivě na-
kloněna. Za myslivce mohu slíbit, že i na-
dále budeme péči o honitbu, a s tím spo-
jeným povinnostem, věnovat maximum 
našich sil a času.

Za Myslivecké sdružení BOR, o.s.
JUDr. Václav Gadlina

Myslivecké sdružení Bor oslavilo v loňském 
roce 60 let od svého založení. U příležitosti to-
hoto významného výročí se s námi o své zážit-
ky z prvních let činnosti mysliveckého sdruže-
ní podělil pan Miroslav Říha z Probluze, za což 
mu patří velké poděkování. 

Myslivecký spolek v Probluzi byl založen dne 3. 12. 1952 v hos-
tinci na Probluzi. Schůze byla řádně svolána vyhláškou a zahájena 
předsedou MNV J. Kdoulem za přítomnosti zástupce JNV z Hradce 
Králové p. Mudruňkou. Přítomný dosavadní nájemce honitby 
Josef Bednář se vzdal všech práv vyplývajících z původně uzavřené 
smlouvy ve prospěch nově se ustanovující myslivecké společnosti. 
Zájem o členství v myslivecké společnosti projevili: Josef Bednář, 
učitel ze Všestar, Josef Knotek, Vladislav Seidl, Miroslav Říha, Franti-
šek Tlapa, Jaroslav Košťál, Radko Frydrych a Václav Knotek.

Po skončení veřejné schůze bylo zvoleno předsednictvo v ná-
sledujícím složení: předseda - Miroslav Říha, jednatel - Josef 
Knotek, pokladník - Ladislav Seidl, myslivecký hospodář - Josef 
Bednář, revizoři účtu - Radko Frydrych a Jaroslav Košťál.

V prvním roce hospodaření v honitbě bylo uloveno:
4 kusy srnčí zvěře, 160 koroptví, 341 zajíců, 131 bažantích kohou-
tů, 26 bažantích slepic, 3 sluky, 5 králíků, 11 divokých holubů.

V roce 1955 došlo k přejmenování sdružení na lidovou společ-
nost s názvem Nový směr Hradecka se sídlem v Probluzi a také 
došlo ke sloučení s honitbou Všestary-Rosnice o výměře 997 ha. 

Později došlo ke sloučení i s honitbou Střezetice-Třesovice. 
Takto utvořená honitba měla přes 2200 ha z toho 165 ha lesní 
plochy. V roce 1959 byla ONV schválena bažantnice o výměře 
101 ha v lese Bor a později byla rozšířena ještě o 65 ha v lese 
Dubina. 

Myslivecké sdružení provozovalo líhnutí bažantích kuřat, 
které dodávali zájemcům z mysliveckých sdružení v dalších 
českých okresech a krajích. Velká část šla cestou Interlovu do 
Maďarské republiky. Ve čtyřech předlíhních a čtyřech dolíhních 
bylo ročně vylíhnuto cca 40 000 jednodenních kuřat. V této 
době také myslivecké sdružení organizovalo hony pro lovce 
z ciziny - hlavně pro lovce z Francie. Na každém takovém honě 
bylo v průměru uloveno 500 kusů bažantů. 

V roce 1973 bylo dosaženo rekordu a bylo uloveno:  
1209 zajíců, 1200 bažantích kohoutů, 200 bažantích slepic.

V současné době hospodaří stávající myslivecké sdružení 
s honitbou o výměře 10 397 ha polí a 140 ha lesa s počtem 
30 členů. 

Miroslav Říha  

Z historie mysliveckého sdružení Bor 
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AFK Probluz

TJ SOKOL PROBLUZ – ženy
Předvánoční výlet

Jako každý rok, tentokrát 8. 12. 2012, 
jsme se v 11 hodin dopoledne vydaly 
z Dolního Přímu pěšky přes Nový Přím 
lesem na vánočně vyzdobený zámek 
Hrádek u Nechanic. Cestu na zámek 
jsme absolvovaly krásnou zasněženou 
krajinou. Předchozí roky buď pršelo 
nebo po sněhu nebylo ani památky.

Rok 2012 jsme již tradičně zakonči-
ly vánoční besídkou, která se konala 
dne 11. 12. 2012 v chaloupce u Ště-
pinových. V období od 17. 12. 2012 

do 1. 1. 2013 jsme cvičit nechodily. 
7. 1. 2013 jsme se opět sešly na našich 
hodinách zdravotního cvičení. Nadále 
se každé pondělí scházíme v tělocvič-
ně školy na Probluzi, abychom trochu 
protáhly svá ztuhlá těla.

Během února nás čekají práce na 
přípravě a uskutečnění volební valné 
hromady.

Za TJ Sokol Probluz bychom vám tím-
to rády v novém roce popřály především 
zdraví, štěstí a spokojenost.

Kolektiv TJ SOKOL 

Na přelomu října a listopadu naše mužstva ukončila posledními zápasy svá účinkování v mistrovských soutě-
žích. Velmi dobře si vedly mládežnické kategorie sloučené se stěžerským mužstvem i dorostenecký tým. Věří-
me, že po skončení jara uvedené týmy svá umístění udrží nebo vylepší. Mužstva dospělých po výsledkové pod-
zimové mizérii klesla na samé dno tabulky v případě B mužstva a v případě A mužstva na 11 příčku. V současné 
době již mužstva zahájila zimní přípravu, kterou absolvují každé úterý ve sportovní hale ve Všestarech a v pátek 
v areálu Bavlna. V průběhu měsíce února je plánováno společné soustředění mužstev dospělých s dorostem 
v Rokytnici v Orlických horách. V únoru je též plánována každoroční výroční schůze, na které dojde ke jmeno-
vání členů výboru našeho oddílu a případným změnám při avizovaném ukončení činnosti trenérů.

za AFK Probluz, Michal Nohejl

Jezdecký klub Dolní Přím

Minulý příspěvek Jezdeckého klubu Dolní Přím do Obec-
ních novin jsme končili zhodnocením sezóny 2012 a přípra-
vami na zimu.

Do konce roku 2012 vládl útlum sportovních aktivit, aby 
mohli jezdci i koně nabrat sil na další sezónu. Nyní už je však 
v plném proudu aktivní příprava, takže by nás rok 2013 
neměl zaskočit.

Na své si přijdou především drezurní jezdci. A to jako di-
váci při drezurních soustředěních SCM (Sportovní centrum 
mládeže) vedených trenérem Janem Bubnem. A poté i jako 
účastníci při otevřených drezurních soustředěních, opět se 
stejným vynikajícím trenérem J. Bubnem. Na sérii soustředě-
ní plynule navazují jarní halové drezurní závody. Na jaře se 
dále můžeme těšit na již tradiční zkoušky základního výcviku 
jezdce, které budou skládat členové domácího oddílu i přes-
polní. Před letními prázdninovými pobyty „V sedle koně“ se 
uspořádají skokové hobby závody, kterým budou jako každý 
rok předcházet velice oblíbené soutěže a hry na koních pro 
děti do patnácti let. A aby se organizátoři po prázdninách 
nenudili, krátce po skončení letních pobytů plánují další dre-
zurní i skokové závody s již naprosto neodmyslitelným dopo-
lednem věnovaným jezdeckému podhoubí.

V roce 2013 pokračuje i spolupráce s pejskaři věnujícími se 
agility. Ti vedle pravidelných pátečních tréninků v kryté jez-
decké hale mají již naplánovány na letošní rok troje závody.

Lehké aktualizace a zimního kabátu se dočkaly oficiální 
webové stránky klubu (www.jkdolniprim.cz), a pravidelně 
aktualizovaný profil na facebooku se těší v poslední době 
velké oblibě hlavně díky albu fotografií dokumentujících 
sportovní (i fyzický) růst našich členů v průběhu posledních 
šesti let.

Článek bychom rádi zakončili přáním, aby se našim čle-
nům dařilo v sezoně 2013 minimálně tak dobře, jako v té 
předcházející. Pokud by měli čtenáři chuť se přijít podívat 
na některou z našich akcí, přikládáme i krátký seznam udá-
lostí, které se budou v našem areálu konat.

Kalendář akcí pořádaných v areálu jezdeckého klubu  
Dolní Přím pro rok 2013*

23. 2.  Agility závody
26. a 27. 2.  Drezurní SCM pod vedením Jana Bubna
2. 3.   Otevřené drezurní soustředění  

s Janem Bubnem
9. a 10. 3.  Drezurní SCM pod vedením Jana Bubna
16. 3.   Otevřené drezurní soustředění  

s Janem Bubnem
23. 3.  Agility závody
30. 3.   Otevřené drezurní soustředění  

s Janem Bubnem
6. 4.  ZZVJ – Zkoušky základního výcviku jezdce
13. 4.   Otevřené drezurní soustředění  

s Janem Bubnem
20. 4.  Hobby drezurní závody – drezura stupně Z
20. 4.  Drezurní závody Z-S
16. 6.  Dopoledne her a soutěží na koních pro děti
16. 6.  Hobby skokové závody
30. 6. - 23. 8.  1. - 8. běh týdenního prázdninového pobytu  

„V sedle koně“
1. 9.  Hobby drezurní závody – drezura stupně Z
1. 9.  Drezurní závody Z-S
září Dopoledne her a soutěží na koních pro děti
8. 9.  Hobby skokové závody
14. 12.  Agility závody

*Kalendář akcí ke platný ke dni 20. 1. 2013, změna vyhrazena. 

Aktuální verze na stránkách www.jkdolniprim.cz.

Jezdecký klub Dolní Přím
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA  

Svá jubilea od ledna do května oslavují: 
Chmelařová Jaroslava – Probluz
Soukupová Alena – Probluz
Fejfar Karel – Dolní Přím 
Nývlt Oldřich – Dolní Přím 
Hurcík Josef – Dolní Přím
Štěpinová Věra – Dolní Přím
Červinka Josef – Jehlice
Klemšová Marie – Dolní Přím
Marek Pavel – Probluz
Hejcmanová Božena – Probluz
Koníčková Iva – Probluz
Zajíček Jaroslav – Nový Přím
Tichá Jaroslava – Probluz
Lekeš Ludvík – Dolní Přím
Novotná Drahomíra – Dolní Přím
Strnadová Alena – Probluz
Růžička Ladislav – Jehlice 

          Oslavencům přejeme 
 hodně zdraví, lásky, 
          štěstí a životního 
                 optimismu!

I NZERCE
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ZVEME VÁS: 

Výsledky první přímé volby  
prezidenta ČR

Ve dnech 11. 1. – 12. 1. 2013 a 25. 1. - 26. 1. 2013 se konala 
první přímá volba prezidenta České republiky. Jak volby do-
padly podle našich jednotlivých volebních okrsků se dozví-
te z následujících tabulek. 

    Počet hlasů
 Jméno kandidáta     Volební    Volební   Volební
   okrsek č. 1  okrsek č. 2   okrsek č. 3 
  Dolní Přím    Probluz Horní Přím
 Zuzana Roithová  17  10   3
 Jan Fischer  42  21  10
 Jana Bobošíková  10   3   0
 Taťana Fischerová  11   1   1
 Přemysl Sobotka  11   5   0
 Miloš Zeman  50  25   6
 Vladimír Franz  12   5   2
 Jiří Dienstbier  28  11  14
 Karel Schwarzenberg  33  32  18
 
 Počet odevzdaných platných
 hlasovacích lístků:  214  113  54
 Celkový počet voličů v okrsku: 319  137  66
 

    Počet hlasů
 Jméno kandidáta     Volební    Volební   Volební
   okrsek č. 1  okrsek č. 2   okrsek č. 3 
  Dolní Přím    Probluz Horní Přím
 Miloš Zeman  111  47  28
 Karel Schwarzenberg  99  53  27
 
 Počet odevzdaných platných 
 hlasovacích lístků:  210  100  55
 Celkový počet voličů v okrsku: 320  137  67

Volby – 1. kolo

Volby – 2. kolo

Reklama v Obecních novinách
Obec Dolní Přím nabízí prostor pro inzerci v Obec-
ních novinách. Reklamní prostor je možné zakoupit ve 
třech různých formátech: A5 za cenu 500 Kč, A6 za 
cenu 300 Kč, A7 za cenu 200 Kč. Zájemci o inzerci se  
mohou přihlásit na OÚ. Obecní noviny vycházejí v nákla-
du 300 výtisků a jsou distribuovány do každé domácnos-
ti na Dolním Přímu a všech jeho přilehlých částí. 

Termín konání Začátek Akce Pořádá Místo konání

23. 2. 2013 19.00 2. kolo kulinářské soutěže Obecní hostinec Obecní hostinec

  8. 3. 2013 18.00 Šipkový turnaj jednotlivci Rebelové Obecní hostinec

  9. 3. 2013 20.00 Obecní ples Obec Dolní Přím Obecní hostinec

17. 3. 2013 15.00 Maškarní ples pro děti SDH a Obec Dolní Přím Obecní hostinec

23. 3. 2013 19.00 3. kolo kulinářské soutěže Obecní hostinec Obecní hostinec

29. 3. 2013 18.00 Šipkový turnaj jednotlivci Rebelové Obecní hostinec  


